
 

Verslag 
Vergadering van de ondersteuningsplanraad (OPR)  van het  

samenwerkingsverband Zeeluwe 

 
Datum : donderdag 30 sept 2021 
Aanvang : 20.00 uur  
Plaats : sbo De Springplank Harderwijk 
 
Aanwezig: 
Peter Bos 
Lianne Huis in ’t Veld 
Jurgen van Ree 
Gineke Drost 
Hetty Swager 
Astrid Medendorp 
Gerko van Veen 
Ria van der Louw 
Christine Koornberg 
Julian Mesrits  
Joost Verhoeff  
Johan de Kruijff 
Pieter den Besten  
Wilfred de Vries (directeur-bestuurder) 
Sieb van der Heide (ambtelijk secretaris) 
 
Afwezig:  
Yvonne van der Heiden 
Bertine Bouw 
Meinie de Vries 
Hester Stokman 
 

 
1. Opening en mededelingen 

Peter Bos opent de vergadering en heet iedereen welkom. Fijn dat we elkaar weer kunnen zien. 
Gineke Drost is nieuw in de OPR en wordt speciaal welkom geheten. Er volgt een kort 
voorstelrondje. 
 

2. Wilfred de Vries (directeur-bestuurder) informeert de OPR 
Wilfred wil de OPR in het bijzonder informeren over de stand van zaken rond de nieuwe 
Governance structuur, waar de afgelopen tijd onder begeleiding van het onderzoek- en 
adviesbureau Haagse Beek hard aan is gewerkt. 
Hierbij staat de rolverdeling tussen directeur-bestuurder, bestuur en vergadering van 
aangesloten schoolbesturen (VvA) centraal. Redenen zijn de herstelopdracht van de 
onderwijsinspectie (bestuur bestuurt, niet de vergadering van aangesloten schoolbesturen) en 
de Code Goed Bestuur. 
Het schoolmodel staat niet ter discussie; wel moet de nadruk meer komen op de lokale tafels als 
plaats van handelen. 
Tijdens het onderzoek door Haagse Beek heeft een begeleidingscommissie (met 
vertegenwoordiging van de OPR) voor de monitoring gezorgd. 
Het bestuur heeft op basis van de uitkomsten een voorgenomen besluit genomen op de nieuwe 
bestuursstructuur; dit besluit wordt op 4 okt in de VvA besproken en ligt op 24 okt ter 
instemming voor bij de VvA. 



 
In het voorstel wordt het bestuur gevormd door de directeur-bestuurder en komen er 5 
toezichthouders, waarvan één op voordracht van de OPR. Zo worden bestuur en toezicht 
gescheiden (two-tier model). 
Moeilijk punt voor de schoolbesturen wordt wsch. de escalatieladder, waarin de 
doorzettingsmacht is vastgelegd. 
 
Voor de nabije toekomst wil hij met name aandacht voor de ontwikkeling van de lokale tafels en 
de samenwerking tussen jeugdzorg en onderwijs. 
 
Naar aanleiding opmerking van Wilfred dat de leerkracht meer centraal moet komen te staan, 
merkt Lianne op dat zij voor haar gevoel altijd op school moet strijden voor haar kind. 
Pieter: op agenda OPR zetten rol en verantwoordelijkheden ouders <> school 
 
 
Peter bedankt Wilfred voor zijn inbreng en geeft aan dat de overige gesprekspunten die op de 
agenda staan in de volgende vergaderingen terug zullen komen. 
 
Wilfred vindt het belangrijk om bij de OPR-vergaderingen aanwezig te zijn i.v.m. de meerwaarde 
van de wisselwerking. 
 
 

3. Vaststellen agenda 
Agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
  

4. Concept-Verslag OPR vergadering 10 juni 2021 
Behoudens een kleine correctie op de aanwezige leden (Meinie was niet aanwezig) wordt het 
eerder toegezonden verslag van de vergadering van 10 juni ongewijzigd vastgesteld. 
Als actiepunten worden aangemerkt: 
-kengetallen worden opgevraagd en gemaild (Actie Sieb) 
-vergoeding leerkrachten nog niet voor ieder duidelijk hoe per bestuur geregeld 
 
 

5. Kennismaken met Gineke Drost 
Voorstellen al gedaan bij opening; Peter vertelt over zijn ervaringen tijdens eerste OPR-
vergaderingen (veel informatie, afkortingen e.d.) en adviseert Gineke om de tijd te nemen zich 
goed in de materie in te werken. 
   
 

6. Verdere bespreking n.a.v. informatie Wilfred de Vries 
 Onderwerpen die terug moeten komen: 

a. Bestuursmodel 
b. Hoogbegaafdheid 
c. Positie, rechten en plichten ouders 
d. Informatie vanuit Zeeluwe naar ouders, scholen 
e. Rol GMR-en om geldstromen inzichtelijk te maken 

 
Peter concludeert dat OPR moet waken om niet teveel te willen, dus kleine stapjes. 
 

 
7. Externe Ondersteuning, welke mogelijkheden en welke ondersteuningsvragen vanuit OPR 

Ondersteuning op gebied Governance; hiervoor David Breugem van Haagse Beek uitnodigen voor 
vergadering OPR op 18 november. Dan ook zijn visie op Zeeluwe vragen. Ter voorbereiding ook 
het onderzoeksverslag van Haagse Beek naar de OPR-leden zenden (Actie Sieb). 

 



 
  

8. Rondvraag 
 Gerko: al duidelijk op de mogelijkheid via Teams informatie (agenda’s, verslagen e.d.) op te 
 slaan?  Sieb: ja, dit is mogelijk en hij gaat het kantoor hierover benaderen voor de uitwerking. 
  
 Aanwezigheid PB-ers bij OPR-vergaderingen:  
 Sieb: Wilfred onderschrijft de vraag van de OPR; binnenkort is er een overleg tussen Wilfred en 
 de PB-ers 
 Peter benadert Wilfred met het verzoek dit punt met hen te bespreken. 
 
 Jaarplannen: worden na bespreking in bestuur toegezonden. (Actie Sieb) 
 
 Rol PB-ers: onafhankelijk, verbinden, stimuleren lokale samenwerking; wijze verschilt per lokale 
 tafel afhankelijk van de lokale situatie.  
 PB-ers hebben geen doorzettingsmacht, maar kunnen escaleren naar directeur-bestuurder 
 
  
Volgende vergadering:   18 november 20.00 uur – 22.00 uur 
    sbo De Springplank Kruithuis 2 Harderwijk 


